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Hvornår kommer den elektroniske patientjournal?

Sundhedsvæsenet er noget, der ligger de fleste danskere på sinde.  Der stilles mange 
spørgsmål, og en del beklager sig.  Personligt kan jeg som ret hyppig bruger kun erklære 
mig yderst tilfreds med den behandling, jeg har fået.

Alligevel er der en ting, som undrer mig.  Hvor befinder den elektroniske patientjournal 
sig i systemet? Er der en fælles for hele Danmark under udvikling, og hvornår vil den i så 
fald være på ” skinner ” ?  

Klager over sundhedsvæsenet forklares ofte med mangel på kapacitet.  Men en fælles 
national patientjournal burde kunne frigøre betydelige mængder heraf.  Lægerne kunne 
slippe for at skulle ” logge ind ” mange forskellige steder, og det øvrige personale kunne 
slippe for at slæbe rundt på store stabler af papir og blade disse igennem.  Registrering til 
gavn for forskningen kunne ligeledes gøres nemmere og hurtigere.  Så, kære 
sundhedsminister, lad os få et svar.
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